
AVINURME GÜMNAASIUMI HOOLEKOGU 

 

KOOSOLEKU PROTOKOLL     Avinurme 8. juuni 2023.a  

 

Koosoleku toimumise aeg  

08.06.2023.a kell 17.00- 17.45. Avinurme Kultuurikeskus  

 

Koosoleku juhataja  

Marge Pärn  

Hoolekogu koosolekul osalejad: 

Karit Tuusula Mölder, Heli Habakuk, Viivika Madisson, Kristi Lõbu, Kaiel Altpere, 
Marge Pärn, Ants Rummel, Natali Strauss 

Puudujad: Martin Lepp, Jan Joonatan Tikerperi, Eveli Tooming  

 

Päevakord: 

1. Pedagoogide vaba ametikoha täitmiseks korraldatava konkursi läbiviimise kord 
2. Direktori ja õpetajate konkursside tulemused 
3. Piits ja präänik 
4. Jooksvad küsimused: 

• Lapsevanemate nõusolek piltide jagamise osas 
• Kingitus 1. klassi astujatele 
• Järgmise hoolekogu koosoleku info 

 

Punkt 1 

Pedagoogide vabade ametikohtade täitmiseks korraldatava konkursi läbiviimise kord 
on eelmisel koosolekul arutatud ja saadetud meilidele ülevaatamiseks. 
Muudatusettepanekuid ei olnud.  



Ettepanek: Kinnitada Pedagoogide vabade ametikohtade täitmiseks 
korraldatava konkursi läbiviimise kord Avinurme Gümnaasiumis. 

Otsus: Võtta vastu konkursi läbiviimise kord (Martin Lepp ja Eveli Tooming 
andsid nõusoleku meili teel). 

 

Punt 2 

Avinurme Gümnaasiumi direktori konkursi intervjuul osales 2 kandidaati. Komisjoni 
otsusena tehti ettepanek Aimar Arulale, kes pakkumise vastu võttis. Uus direktor asub 
tööle 01.08.23.  
Aimar Arula on üle 20ne aasta juhtinud Põltsamaa Ühisgümnaasiumi. 

Õpetajate konkurssi pikendati 1. juulini.  Otsitavatele ametikohtadele on juba laekunud 
mõned avaldused. 

 

Punkt 3 

Uueks nimeks pakuti „Jaga rõõmu ja muret“. Kodulehel peaks olema lühike selgitus, 
mis selle eesmärk on ehk tööriist, mille kaudu märgata ja välja tuua positiivsed 
teod/kogemused,  edendada ja parandada koolielu üldisemalt. Oodatud on 
ettepanekud, mis sellele kaasa aitavad. Kõik saadetud postitused on anonüümsed ja 
jõuavad hoolekogu meilile. Hoolekogu teeb kokkuvõtted ja annab tagasiside kooli 
juhtkonnale. 

Ettepanek: Rääkida läbi kooli infojuhiga lahendusest, et tagasiside võrk toimiks 
hiljemalt uuest õppeaastast. 

 

Punkt 4 

Jooksvad küsimused 

Ettepanek: Sügisel vaja lapsevanematelt küsida nõusolek õpilaste piltide 
avaldamise osas sotsiaalmeedias. Eesmärgiks jagada sotsiaalmeedia kaudu 
infot koolis toimuvatest üritustest, projektidest jne. Samuti soovivad kaks õpilast 
teha loovtööna koolile Instagrami konto, kuhu on samuti vaja nõusolekud 
saada. 
Otsus: Esinaine võtab ühendust kooli juhtkonnaga, et paluda klassijuhatajatel 
edastada lastevanematele nõusoleku vormid kohe õppeaasta algul. 
 



Ettepanek: 1. klassi õpilastele kinkida hoolekogu poolt õpilaspäevikud. SEIK 
kirjastusel on head õpilastele mõeldud päevikud, kus lisaks tunniplaanile muud 
huvitavat. Hinna poolest on need klassikalistest päevikutest kallimad, kuid 
toetajate abil saame soetada. Hetkel peaks arvestama 10  õpilasega. 
Klassijuhataja annab infot, kui laste arv muutub. 
Otsus: Kristi uurib, kas saab SEIK kirjastuselt sooduskoodi.  
 
Ettepanek: Järgmine koosolek augustis, kuhu kutsume ka uue direktori – 
saame tuttavaks, arutame läbi vastastikused ootused ja koostööpunktid. 
Samuti on 23/24 õppeaastal vaja hoolekogusse uusi liikmeid (õpilasesinduse 
liikmed lõpetavad, gümnaasiumi esindaja laps lõpetab). 
Otsus: Esinaine võtab augustis ühendust direktoriga, et leida koosolekuks 
sobiv aeg. Täpsustame (vastavalt hoolekogu korrale), kuidas esindajad 
kooliastmeti jaotatud on ja millises astmes uus liige vaja valida. 

 

 

 

 

 

Juhatas: Marge Pärn 

Protokollis: Karit Tuusula Mölder 


